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Štev.:    011- 0011/2012-2    
Datum:  24.04. 2012   
   

Z A P I S N I K 
 
12. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v torek, 24. aprila 2012, 
ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotni svetniki:  
Frank Breskvar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Andreja Dolinar, Stane Dvanajščak, 
Anton Gerjolj, Robert Grdadolnik, Marko Jovič, Harison Kirinčič, Anton Potočnik, Franc Rejec, Anton 
Zibelnik, Ana Zorc  
 
Opravičeno odsotni svetniki:  Ana Žerovnik 
Odsotni: Erland Košec 
 
Vabljeni na sejo: Član NO občine Marko Zdešar,   
Ostali prisotni:  
Občinska uprava: Tadeja Plestenjak, Mateja Tavčar, Helena Čuk, Simona Kostrevc  
in dopisnica Našega časopisa Špela Arh. 
 
Sejo je vodil župan Franc Setnikar.  
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  

Župan je pred določitvijo dnevnega reda svetnikom podal v odločanje sprejem zapisnika 11. redne 
seje. Na zapisnik je svetnik Robert Grdadolnik podal pripombo in sicer, da je zastavil vprašanje 
županu, koliko planiranih zunanjih sredstev občina ni uspela pridobiti. Odstavek na četrti strani 
zapisnika se glasi; »Svetnika Roberta Grdadolnika je zanimalo, koliko sredstev občina ni pridobila od 
planiranih zunanjih sredstev. Župan mu je povedal, da je v letu 2011 občina prejela transferne 
prihodke iz naslova tekočih obveznosti državnega proračuna – finančna izravnava v višini 177.664 
EUR, sofinanciranje vzdrževanja gozdnih cest v višini 1.444 EUR, program za izvajanje javnih  del 
Zavoda za zaposlovanje - v višini 17.372 EUR, požarne takse v višini 13.619 EUR, refundacija za 
skupno medobčinsko inšpekcijo znaša 16.839 EUR, 4.167 EUR s strani Ministrstva za kmetijstvo za 
program razvoj podeželja za obnovo ograje Vrtca Brezje, 359.487 EUR s strani Ministrstva za šolstvo 
in šport za rekonstrukc. in adaptac. OŠ Polhov Gradec, 218.519 EUR s strani Službe vlade RS za 
lokalno samoupravo sredstva za gradnjo in rekonstrukcijo OŠ Polhov Gradec, 21.994 EUR s strani 
Ministrstva za kmetijstvo za program razvoj podeželja za obnovo Pograjskega doma v Polhovem 
Gradcu, 53.780 EUR s strani Ministrstva za kmetijstvo za program razvoj podeželja za obnovo 
podružnične OŠ Črni Vrh in 18.171 EUR s za obnovo I. faze podružnične šole Šentjošt, razlika med 
planom in realizacijo pa je razvidna iz zaključnega računa.« 
Zapisnik s popravkom je bil soglasno sprejet.  
Seji se je pridružil svetnik Harison Kirinčič.  
 
Svetnikom občinskega sveta je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Predlog Razvojnega programa občine 2012- 2022- I. obravnava  
2. Predlog Rebalansa proračuna občine za leto 2012-I, obravnava in sprejem  
3. Predlog Odloka o dodeljevanju socialnih pomoči v občini- obravnava in sprejem   
4. Predlog sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Polhov Gradec-obravnava in 

sprejem   
5. Vprašanja in pobude svetnikov 
6. Razno 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 



 2 

Ad 1) Predlog Razvojnega programa občine 2012- 2022- I. obravnava  
Župan je predstavil svetnikom korake uprave, da je zbrala in uskladila prejeto gradivo za pripravo 
razvojnega programa v novem obdobju, odziva ni bilo veliko, na osnovi statističnih in demografskih 
analiz   je uprava pripravila predlog, delovna telesa občinskega sveta ga bodo na svojih sejah, po 
področjih, do naslednje redne seje občinskega sveta še obravnavala. Namen programa je skozi ukrepe 
izboljšati standard občanom.  
Svetnik Robert Grdadolnik je opozoril na napako pri datumski navedbi trajanja Razvojnega programa v 
predloženem sklepu. Svetnika Antona Potočnik je zanimalo, ali je bila narejena analiza med starim in 
novim razvojnim programom, po njegovem mnenju je to le nov plan želja. Župan mu je povedal, je 
Razvojni program narejen po novem konceptu, ki želi realno prikazati, kje stojimo in kakšna bo 
kvaliteta življenja čez deset let. Razdeljen je na sklope, tri področja; infrastrukturo, človeške vire in 
razvoj podeželja.  V grobem je predstavil tudi vsebino obsežnega programa. Realizacije je odvisna od 
več dejavnikov, gospodarske rasti, proračunskih sredstev, udeležbe zasebnega kapitala pri projektih.   
Antona Potočnik je zanimalo, kje med projekti lahko najde svojo pobudo- razgledni stolp in predlog za 
ustanovitev družbenega centra na Dobrovi. Marka Joviča je zanimalo, zakaj je opredeljeno, da mreža 
zdravstva zadovoljivo pokriva potrebe občanov, pomislil je na smiselnost dostopnosti do specialističnih 
ambulant v zvezi s preteklim predlogom občine za center v Podsmreki? Svetnica Ana Zorc je povedala, 
da so predlogi Odbora za družbene dejavnosti primerno vključeni v Razvojni program.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 85/1/12 
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme predlog Razvojnega programa občine Dobrova- 
Polhov Gradec za obdobje 2012- 2022 v predlaganem besedilu, v I. obravnavi.«   
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Predlog Rebalansa proračuna občine za leto 2012  
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec je na 9. redni seji dne 21.12. 2011 sprejel Odlok o 
proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2012 (Uradni list RS, št. 2/2012) in s tem omogočil 
normalno poslovanje in izvrševanje proračuna v tekočem letu. Za leto 2012 je bilo v sprejetem 
proračunu načrtovanih 7.869.823 EUR skupnih prihodkov in 7.771.926 EUR skupnih odhodkov.  
 
Župan je povedal, da se s predlaganim rebalansom proračuna skupni prihodki in odhodki glede na 
sprejeti proračun zvišajo povprečno za  0,4 %. Na strani prihodkov se skupni znesek prihodkov zviša 
za 11.449 EUR, nedavčni prihodki bodo višji za 2,7 %, predvideno zaradi večjega priliva sredstev 
investitorjev za izdelavo programa opremljanja za OPPN Selo. Predlagani rebalans bo glede na sprejeti 
plan manjši za 5,4%, na račun ocenjenih nižjih prihodkov iz državnega proračuna. Za investicijo 
Energetsko učinkovita prenova javne razsvetljave v višini 40.000 EUR v letu 2012 občina ne bo prejela  
predvidenih sredstev iz državnega proračuna, temveč v letu 2013, kot je razvidno iz načrta razvojnih 
programov. Sredstev za investicijo JP 567760 Rovt – Alič – Buh bo občina s strani države prejela za 
4.891 EUR manj, kot je bil predvideno. 
Svetnika Marka Jovič je zanimalo, zakaj je tako nizka realizacija in kdaj ima občina največje odlive? 
Župan mu je povedal, da po zaključenih investicijah in v drugi polovici leta. Antona Potočnik je zanimal 
vpliv vladnih ukrepov na predlagani rebalans. Župa mu je povedal, da vladni ukrepi v obravnavi še 
niso sprejeti in na predlagani rebalans občinskega proračuna še ni izkazanega vpliva.   
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 86/2/12 
»Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2012 v predlagani vsebini.« 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 3) Predlog Odloka o dodeljevanju socialnih pomoči v občini  
Župan je besedo predal Marku Joviču, predsedniku Odbora za zdravstvo in socialo.  
Marko Jovič je predstavil svetnikom razloge in namen sprejetja predlaganega odloka, namreč Odlok 
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iz proračuna občine zagotavlja sredstva za dodeljevanje socialnih pomoči za občanke in občane s 
stalnim prebivališčem v Občini Dobrova-Polhov Gradec, z večimi vrstami pomoči. Cenzus višine teh 
pomoči je do 31.12.2011 določal Zakon o socialnem varstvu, s 1. 1. 2012 pa ga  ureja Zakon o 
socialno varstvenih prejemkih (Uradni list RS, št. 61/10 in 40/11). Zaradi navedenega je potrebna 
sprememba odloka, in sicer v delu, ki govori o upravičencih do denarne pomoči in v delu, ki se nanaša 
na odločanje o dodelitvi denarne pomoči. Povedal je še, da sprejetje predlaganega odloka nima 
finančnih posledic za proračun občine. 
V razpravi je Anton Potočnik povprašal, koliko oseb je prejemnikov tovrstnih pomoči v občini? Marko 
Jovič mu je povedal, da je v proračunu v ta namen namenjenih 9.000 EUR, ker je zakon zaostril 
pogoje, bo prejemnikov še manj, jih je pa malo.    
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 87/3/12 
»Občinski svet sprejme Odlok o dodelitvi socialnih pomoči v Občini Dobrova-Polhov Gradec po hitrem 
postopku. « 
Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 4) Predlog sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Polhov Gradec 
Župan je svetnikom povedal, da je točka po vsebini podobna kot za OŠ Dobrova na prejšnji seji, 
povedal je za  napako v gradivu pri navajanju imena javnega zavoda. Gradivo je obravnaval tudi 
Odbor za družbene dejavnosti, ki je podal pozitivno mnenje. Anton Potonik je vprašal, če so vladni 
ukrepi upoštevani pri pripravi gradiva? Župan mu je povedal, da sklep ureja tekoče šolsko leto in ne v 
naprej.  

Osnovna šola Polhov Gradec Dobrova je na podlagi vpisa otroka predložila predlog sistemizacij 
delovnih mest v vrtcu za šolsko leto 2011/2012 ter prosila za soglasje. 
Obrazložitev je svetnikom bila podana z gradivom.  
Župan Franc Setnikar je povedal, da je že obe osnovni šoli opozoril, da v letu 2011 in šolskem letu 
2011/2012 dviga cene programa vrtca Občina Dobrova-Polhov Gradec ne bo podprla. Nadalje je 
povedal, da v primeru, da se število oddelkov ne poveča, občina ne bo dovolila dodatnih zaposlovanj.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 88/4/12 
o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v VVO Polhov Gradec 
1.  
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec izdaja soglasje k sistemizaciji delovnih mesta za OŠ 
Polhov Gradec - vrtec v obsegu: 
DELOVNO MESTO  Število delovnih mest 
VODJA VRTCA/POMOČNIK RAVNATELJA 0,5 
VZGOJITELJI 10 
POMOČNIK VZGOJITELJA 11,2 
SVETOVALNI DELAVEC 0,3 
ADMINISTRATOR  0,6 
RAČUNOVODSKI DELAVEC 0,6 
ORGANIZATOR PREHRANE  0,15 
ORGANIZATOR ZDRAVSTVENO-HIGIENSKEGA REŽIMA 0,15 
HIŠNIK 0,5 
KUHAR 2,37 
PERICA 0,66 
ČISTILEC 1,73 
SKUPAJ 28,76 
2.  
Osnovna šola Dobrova je dolžna zagotoviti kadrovsko zasedbo v skladu z veljavno zakonodajo in 
prilagajati zaposlitve za določen čas letnim nihanjem števila vključenih otrok in številu oddelkov. 
3. člen 
Ta sklep prične veljati takoj, uporablja pa se za šolsko leto 2011/2012. 
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Za:  14 glasov  Proti: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Svetnik Rejec Franc zapusti sejo.  
 
Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Stanislav Dvanajščak je svetnike seznanil z uspelo strokovno ekskurzijo, o razpisu za spodbujanje 
kmetijstva, s primeri dobrih praks, videnih v Avstriji. Tudi Andreja Dolinar se je pridružila pozitivni 
oceni izleta, posebej s primeri dobrih praks.   
 
Grdadolnik R. Igrala pri POŠ Šentjošt?  
Grdadolnik R. Koliko je bilo oddanih prijav na razpis za sofinanciranje malih čistilnih naprav? 
Dolinar A.   Ogled na cesti skozi Podsmreko?  
Potočnik A.  Uvedba avtobusnih povezav? 

Jovič M.   Kako poteka obveščanje v zvezi z ukrepi pri pitni vodi?   
Jovič M.   Postavitev programskih turističnih kart?   

Zibelnik A. 
Mnenje občine na podpis upravljavske pogodbe med KS Polhov Gradec in 
župnijo Polhov Gradec?   

Potočnik A.  Uvedba avtobusnega prometa do Dobrove?   
Župan je na vprašanje Grdadolnika povedal, da je inšpekcija prepovedala uporabo in odstranitev. 
Nova igrala bo postavila občina. Na razpis za MČN je prispela ena vloga- izven območja aglomeracij. 
Ogled na cesti Podsmreka je bil izveden, svetnici Andreji Dolinar je župan povedal, da pogovori o 
popravilih še potekajo, o zaključku pogajanj bo takoj povedal.  Župan je Marku Joviču povedal, da je 
način obveščanja predpisan, na internetu, oglasnih deskah, vodovodni odbori obveščajo krajane…. Iz 
navedenega je tudi namen občine, da v skladu z razvojnim programom poskuša za vse vodne vire 
imeti dva napajanja oz. zagotoviti globinske vire. Prenosi so v teku, pričakovana je občutna izboljšana 
kvaliteta oskrbe s pitno vodo. Na drugo vprašanje je Joviču pojasnil, da občina izboljšuje zadeve  
tudi na turizmu, tudi na področju raznih označevanj išče možnosti. Predstavil je svetnikom tudi 
program Čajanke pri grofu Blagaju in o izvedenih predstavitvah. Natančneje je svetnikom program 
predstavila tudi Helena Čuk iz uprave.    
Antonu Zibelniku je povedal, da je bil seznanjen s problematiko v Polhovem Gradcu in svetnikom na 
kratko predstavil trenutno situacijo ter predlog za sklenitev upravljavske pogodbe.    
 
Ad 6) Razno 
Župan je posebej pozdravil še člana nadzornega odbora občine, gospoda Marka Zdešarja in dopisnico 
Našega časopisa Špelo Arh.  
Povedal je, da so svetniki v seznanitev prejeli tudi Končno poročilo Nadzornega odbora občine o 
pregledu predloga proračuna za leto 2012, svetnike pa je seznanil tudi s stanjem vpisa v vrtce in 
povedal o vzpostavitvi centralne evidence vpisov otrok, ki bo hitreje dala vpogled v celo sliko stanja 
vpisa.  
Naslednja redna seja se predvideva za 6. junij 2012.       
 

 
Seja je bila zaključena ob 21.35 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar            
                                                   

                                                                         Franc Setnikar 
        župan  

 


